
Poznań, 06.02.2018r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
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Dotyczy:  Budowa wind na przystankach trasy tramwajowej PST.  
 
Osoby niepełnosprawne, które korzystają z komunikacji miejskiej mają utrudniony dostęp do 
przystanków zlokalizowanych wzdłuż trasy Poznańskiego Szybkiego Tramwaju.  
Na przystanki prowadzą schody i strome podjazdy, na których osoby z 
niepełnosprawnościami oraz osób starszych mają trudności z pokonaniem tych barier.  
 
Bardzo proszę o odpowiedz na pytanie czy miasto planuje budowę wind.  
 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź.  
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


